
Til medlemmerne af Grundejerforeningen Sydskellet Øst 
 
Årets generalforsamling er netop afholdt som mail-generalforsamling grundet Corona-situationen. 
 
For gennemførelse af generalforsamlingen som en mail-generalforsamling, samt godkendelse af det 
fremsendt materiale var der 53, som stemte for (98 %) og 1 der stemte imod (2 %), hvorfor bestyrelsen 
betragter generalforsamlingen som lovlig afviklet, hvilket betyder at: 
 

• Beretningen er taget til efterretning 

• Steen Hansen og Ulla Sørensen er genvalgt 

• Gartnertilbuddet er godkendt 

• De 2 fremsendte regnskaber er godkendt og kassereren vil snarest udsende årets opkrævning på 
1.000 kr. som dækker perioden 1. januar til 31. december 2021. 

 
Den ene der stemte imod, begrundede det med at der i tilbuddet fra gartneren stod, at denne ville anvende 
sprøjtemidler. Dette kan bestyrelsen godt se er uhensigtsmæssigt, hvorfor vi efterfølgende har aftalt med 
gartneren, at han ikke gør brug af sprøjtemidler i vores område. 
 
Bestyrelsen har netop deltaget i et afleveringsmøde med gravefirmaet omkring fiberprojektet, hvor også 
kommunen og asfaltfirmaet deltog.  
 
Det blev aftalt, at forskellige udfordringer med asfaltarbejdet rundt omkring i vores område skal udbedret. 
Desuden skal graverenderne i græsarealerne afsluttet med et jævnt lag jord samt såning af græs, hvilket vil 
ske i løbet af foråret, når det bliver lidt varmere og hvor græsset så kan gro. 
 
Bestyrelsen prøver desuden at komme i dialog med TDC, for at få information om hvornår man påtænker at 
tilbyde installation af fiber helt ind til den enkelte husstand. Så snart vi ved mere, vil vi vende tilbage med 
yderligere information om dette. 
 
Med venlig hilsen 
 
Bestyrelsen 
Grundejerforeningen Sydskellet Øst. 
 


